
Protokół Nr III/2024 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 26 czerwca 2024 r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  15 Radnych

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 18:00.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr 11/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 23 maja 

2024 r.
4. Raport o Stanie Gminy:

a) raport o stanie Gminy za rok 2023 -  wystąpienie Burmistrza Zdzieszowic,
b) debata nad raportem o stanie gminy,
c) głosowanie nad udzieleniem wotum zaufania Burmistrzowi Zdzieszowic.

5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r. oraz udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Zdzieszowic:
a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zdzieszowice za 2023 r.,
b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego,
c) rozpatrzenie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Zdzieszowice,
d) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2023 r.,
e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2023 r.,
f) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,
g) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą wniosku Komisji 

Rewizyjnej,
h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zdzieszowic za 

2023 r.
6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 r.,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) w sprawie przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Zdzieszowice,
d) w sprawie rozpatrzenia petycji,
e) w sprawie pozostawienia pisma bez rozpoznania.

7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
8. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesyjnym -  Przewodniczący Rady.
9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
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10. Interpelacje radnych.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
12. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
13. Zakończenie sesji.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady III Sesji Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych a więc obrady 
są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Zdzieszowice.

Głosowano w sprawie:
wniosku o zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Zdzieszowic

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem: 

ZA: 15,

PRZECIW: 0,

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,

BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 

Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 

Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Przewodniczący Rady Marek Skóra wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał:

- w sprawie rozpatrzenia petycji,

- w sprawie pozostawienia pisma bez rozpoznania.
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Głosowano w sprawie:

wniosku o zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Przewodniczącego Rady poprzez 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem: 

ZA: 15,

PRZECIW: 0,

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,

BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 

Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 

Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Głosowano w sprawie:
wniosku o zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Przewodniczącego Rady poprzez 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia pisma bez 

rozpoznania

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem:

ZA: 15,

PRZECIW: 0,

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,

BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 

Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 

Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr 11/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 23 maja 
2024r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 11/2024 Sesji Rady 
Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 23 maja 2024 r. Protokół został przyjęty w drodze głosowania, 
wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 4. Raport o Stanie Gminy.

a) raport o stanie Gminy za rok 2023 - wystąpienie Burmistrza Zdzieszowic,

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel przedstawił Raport o stanie Gminy za 2023 r.

Została omówiona m.in. informacja o realizacji polityk, programów, strategii, inwestycji i realizacja 
uchwał Rady Miejskiej.

b) debata nad raportem o stanie gminy,

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył debatę na temat raportu o stanie Gminy za rok 2023.

W sprawie raportu głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Bartłomiej 
Kałużny i Wiceprzewodniczący Rady Jędrzej Kopecki.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że wpłynął jeden wniosek o udział w debacie 
jednak nie spełniał on wymogów formalnych, o czym poinformowano wnoszącego i wezwano 
go do uzupełnienia braków formalnych. Wnoszący nie uzupełnił braków, jednak Przewodniczący 
Rady postanowił udzielić mu głosu.

Głos w debacie zabrał mieszkaniec Tomasz Hańcza.

c) głosowanie nad udzieleniem wotum zaufania Burmistrzowi Zdzieszowic.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia
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wotum zaufania Burmistrzowi Zdzieszowic. Uchwała Nr III/25/2024 została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r. oraz udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Zdzieszowic:

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zdzieszowice za 2023 r.

Skarbnik Gminy Zdzisława Krukowska omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 
Zdzieszowice za 2023 r., zgodnie z przedłożonymi materiałami.

Do przedstawionego sprawozdania radni nie wnieśli uwag.

b) rozpatrzenie sprawozdania finansowego,

Kierownik Referatu Budżetowo-Finansowego Jolanta Śledź omówiła sprawozdanie finansowe, 
zgodnie z przedłożonymi materiałami.

Do przedstawionego sprawozdania radni nie wnieśli uwag.

c) rozpatrzenie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Zdzieszowice,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił informację o stanie 
mienia komunalnego, zgodnie z przedłożonymi materiałami.

Do przedstawionej informacji radni nie wnieśli uwag.

d) zapoznanie z uchwalą Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii o sprawozdaniu 
z wykonania budżetu za 2023 r.

Skarbnik Gminy Zdzisława Krukowska zapoznała radnych z Uchwałą Nr S/37/2024 z dnia 16 
kwietnia 2024 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii
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o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Zdzieszowice za 2023 r.

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2022 r.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję, w której udział wzięła radna Gabriela 
Rusinek.

Na pytania radnej odpowiedzi udzieliły Skarbnik Gminy Zdzisława Krukowska i Radca Prawny 
Elżbieta Mikitów-Pakura.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2023 r. Uchwała Nr III/26/2024 została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

f) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masajada odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej 
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Zdzieszowic wraz z opinią.

g) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą wniosku Komisji Rewizyjnej,

Przewodniczący Rady Marek Skóra zapoznał radnych z Uchwałą Nr A/86/2024 z dnia 20 czerwca 
2024 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2023 r.

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zdzieszowic za 2023 r.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Zdzieszowic za 2023 r. Uchwała Nr III/27/2024 została podjęta w 
drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
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WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 r.,

Skarbnik Gminy Zdzisława Krukowska omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian 
budżetu na 2024 r.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której udział 
wziął radny Mirosław Hankus.

Na pytania radnego odpowiedzi udzieliły Zastępca Burmistrza Sabina Kurdyna i Skarbnik Gminy 
Zdzisława Krukowska.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr III/28/2024 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Kierownik Referatu Budżetowo-Finansowego Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr III/29/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

c) w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Zdzieszowice,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały w 
sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Zdzieszowice.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której udział 
wziął Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Tomasz Nowicki.

Na pytania radnego odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa 
Michał Kilisz.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr III/30/2024 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Zdzieszowice, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
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PRZECIW: O, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

d) w sprawie rozpatrzenia petycji,

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia petycji.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr III/31/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

e) w sprawie pozostawienia pisma bez rozpoznania,

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie pozostawienia pisma bez rozpoznania.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr III/32/2024 w sprawie pozostawienia pisma bez rozpoznania, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym wziął udział w następujących wydarzeniach:

- gminnych zawodach sportowo-pożarniczych w Krępnej,
- otwarciu „Magicznego ogrodu zmysłów” w Januszkowicach,
- IV przeglądzie tanecznym „Roztańczone Przedszkolaki”,
- festynie rodzinnym w Oleszce,
- festynie na Starym Osiedlu w Zdzieszowicach,

spotkaniu z Kierownikiem Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i jego 
pracownikami w celu zapoznania się z działalnością Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej,

- Dniach Zdzieszowic,
- posiedzeniach Komisji stałych Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Ad 9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 24 czerwca 2024 r. 
Na posiedzeniu opiniowano projekty uchwał w zakresie kompetencji Komisji oraz zapoznano się 
z posiadanymi przez Gminę projektami wraz z perspektywą ich realizacji.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się jednokrotnie w dniu 18 czerwca 2024 r. 
Na posiedzeniu była omawiana działalność Komisji w latach 2018-2024, wybrano 
Wiceprzewodniczącego Komisji, analizowano materiały w zakresie kompetencji Komisji oraz 
opracowano plan pracy Komisji na drugie półrocze 2024 r. Oprócz działalności w pracach Komisji 
Przewodnicząca brała również udział w festynach w Oleszce, Żyrowej oraz Dniach Zdzieszowic.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masajada poinformowała, że w okresie
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międzysesyjnym Komisja spotkała się jednokrotnie w dniu 10 czerwca 2024 r. Tematem 
posiedzenia było sporządzenie opinii i wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Zdzieszowic.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 13 czerwca 2024 r., na którym 
rozpatrywano petycję z dnia 8 lutego 2024 r. oraz pismo z dnia 26 marca 2024 r. Ponadto Komisja 
wybrała Wiceprzewodniczącego Komisji.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie. Posiedzenie w dniu 3 czerwca 2024 r. było 
posiedzeniem wspólnym z Komisją Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Komisją Spraw 
Społecznych i Komisją Rewizyjną. Kolejne posiedzenie odbyło się w dniu 12 czerwca 2024 r., 
na którym Komisja wybrała Wiceprzewodniczącego i omawiała możliwości zmian w statucie 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Po złożeniu sprawozdania Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki 
poinformował, że 5 czerwca 2024 r. stowarzyszenie OSIEDLOK zostało beneficjentem programu 
„Działaj lokalnie” Polsko-Amerykańskiej Fundacji Wolności realizowanego przez Akademię 
Rozwoju Filantropii w Polsce oraz Ośrodek Działaj Lokalnie Stowarzyszenie Kraina św. Anny, 
w ramach którego udało się uzyskać środki w kwocie 9 000 zł.

Ad 10. Interpelacje radnych.

Interpelacje na ręce Przewodniczącego Rady złożyli:
- Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał w sprawie złego stanu 
technicznego urządzenia do transportu osób niepełnosprawnych przy NZOZ w Zdzieszowicach oraz 
w sprawie stanu fitosanitarnego świerków, rosnących przy ul. Akacjowej w Zdzieszowicach,
- radna Gabriela Rusinek w sprawie wykonania przejść dla pieszych na ul. Fabrycznej 
w Zdzieszowicach.

Ad 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

W sprawie udzielonych odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych głos zabrał 
Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Tomasz Nowicki, odnosząc się 
do odpowiedzi na interpelację w sprawie wyrównania i utwardzenia terenu działek nr 89/17, 89/22 
oraz 69/49 w Zdzieszowicach i postawiania znaku „parking”.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel.
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Ad 12. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków głos zabrali:
- Przewodniczący Rady Marek Skóra przedstawił obecnym nowo wybraną Przewodniczącą Zarządu 
Osiedla Stare Osiedle Dorotę Chucherko oraz nowo wybraną Sołtys wsi Jasiona Bronisławę Psiuk 
i pogratulował im objęcia funkcji,
- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Stara Część Miasta Eryka Wykop w sprawie toalety publicznej 
przy przeprawie promowej w Zdzieszowicach oraz stanu wykoszeń w mieście,
- Przewodniczący Zarządu Osiedla Akacjowa-Zielona Artur Udała w sprawie wydarzenia „IV 
Aktywnie i Kulturalnie na Mirabelce”,
- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch w sprawie stworzenia strony 
internetowej dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zdzieszowicach,
- Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik w sprawie wykoszeń 
na terenach sołectw gminy Zdzieszowice,
- Sołtys wsi Krępna Karol Gołąbek w sprawie wykoszeń na terenie gminy.

Na zapytania i wnioski radnych odpowiedzi udzielili Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel 
i Prezes Spółki WiK Grzegorz Rybka.

Ad 13. Zakończenie sesji

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady III Sesji Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach.

Sporządziła: Magdalena Soczawa
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